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Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over miljoenen aan onwettige subsidies verstrekt door 
ZonMw (ingezonden 4 oktober 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Miljoenen aan subsidies onwettig verstrekt»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat belangenverstrengeling bij subsidieaanvragen te allen 
tijde voorkomen dient te worden? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het niet toegestaan zou moeten zijn dat leden van een 
commissie die subsidieaanvragen beoordelen, zelf ook subsidieaanvragen 
kunnen indienen? Zo ja, hoe heeft dit dan toch kunnen gebeuren? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Dienen de betreffende aanvragen niet opnieuw beoordeeld te worden? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u aangeven hoeveel miljoenen aan subsidies op deze wijze verstrekt zijn 
en voor welke programma’s? 

Vraag 6
Bent u bereid ook andere jaren te laten onderzoeken bij ZonMw op deze 
onwettige toekenning van subsidies? 

Vraag 7
Kunt u uitleggen waarom ZonMw deze werkwijze bij de programma’s 
Huisartsengeneeskunde en Ouderengeneeskunde nog steeds toestaat? 

1 De Telegraaf, 30 september 2017
http://www.telegraaf.nl/nieuws/419551/miljoenen-aan-subsidies-onwettig-verstrekt
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Vraag 8
Waarom zijn de betreffende leden van de commissie van ZonMw niet uit hun 
functie gezet, nu zij zichzelf op deze manier met subsidiegeld hebben verrijkt? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden Pia 
Dijkstra en Paternotte (beiden D66), ingezonden 4 oktober 2017 (vraagnum-
mer 2017Z13188).
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